

Hovedgård lokalråd, biblioteket - bestyrelsesmøde.

Deltagere: *Jacob Sollerup, Stig Poulsen, Henrik Løvenholdt, Mikkel, Flemming Iskov, Vagn og Mai*

Nye opgaver

Samby, temadag 11/9. Hvorfor skal man flytte til omegnsbyerne? Det skal synliggøres for de alm. borgere, hvad de ti sambyer har at byde på. Der er lavet en arbejdsgruppe i Samby. Der er en masse fonde, som de vil søge. Når oplægget til temadagen er klar, bliver det sendt ud.

Næste møde i Samby 27/10

Eksisterende opgaver

Rest beløb løberuter 80.000 kr. sendes retur. Hvis der skal lys rundt om søen, skal det i høring hos beboerne, så det kommer til at tage for lang tid. Pengene skal tilbagebetales nu.

Stationspladsen

Oplandsudvalget har været ude at kigge på deres projekter, og derfor har de været i Hovedgård. Der er tvivl om, hvordan det skal vedligeholdes i fremtiden - kommunen vil gerne have, det er bypedellerne, men vi har kun 2-3 pedeller i byen, Parkering 3 timer-skiltet fjernes, og der bliver fri parkering langs banen.

Mobilitetsplanen som har været i høring

Man kan kun give et høringssvar som en person og ikke som forening (hkr). Ingen af de 60-ish høringssvar har ændret på noget i planen.

Hængende opgaver

Brandslukkere. Jacob henter nogen på Store Hovedgård og får dem hængt op ved shelteren.

Kommende opgaver

Der er valg til november. Vi bør sørge for, at der kommer et borgermøde i Hovedgård. Hvis vi faciliterer det, har vi mulighed for at præge emner og spørgsmål. Jacob snakker med Jan Koborg og hører, om der er andre i byen.

Bybus/offentlig transport

Morten Møgelhøj Hansen - ham der fortæller om FlexTrafik mv. - ville måske kunne komme med input. Jacob prøver at finde ud af, hvem vi skal snakke med. Der arbejdes stadig på togstop, og vi ser gerne, at tiden, ind til de elektriske tog kører (2027), bruges til forberedelse af perron mv.

Eventuelt

- Vi var savnet til åbningen til byfesten. Såfremt vi har tid næste år, vil det være dejligt.
- Serridslev Kirkeforening vil gerne lægge oplæg op på skærmen i Super Brugsen. Jacob henviser til Gitte Bramsen.
- Tunnel under banen. Kunne det være noget at starte op med at få planlagt en renovering af den - evt. søge fonde dertil? Vi følger op efter sommer.
- Hovedgård 2.0. Vi får ikke noget svar fra Dueholm eller Stadt. Angående status på projektet: Stig/Vagn følger op.

- Bypedelordning. Der skal nye kræfter ind. De der er, skal måske spare på kræfterne. Skal vi lave en (grøn) arbejdsdag, hvor vi reklamerer for pedel-ordningen. Kan vi få lavet en beskrivelse over omfang og arbejdsopgaver? Flemming finder det, der findes, så vi kan tage udgangspunkt i hvad, hvor og hvor ofte.
- Beredskabsplanen. I Samby snakkede de også om, at de forskellige bunkere skal kortlægges - de er ved at lave et elektronisk kort.

Næste møde 28/8 kl. 19:00 på biblioteket

Mødet sluttet klokken 20,30

Mange hilsner

Mai Boi

Vagn Christensen, tlf. 2161 5505 - stenhoj@stofanet.dk